
Zápisnica č. 2/2021 

zo zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca, dňa 13. 05. 2021 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

1. Zahájenie 

2. Prehodnotenie doterajšej činnosti Predstavenstva a odborných komisií OPK  

3. Prerokovanie plánu činnosti na rok 2021 

4. Diskusia a rôzne 

5. Záver  

K bodu 1 / 

Zasadnutie predstavenstva OPK Čadca otvoril a viedol predseda organizácie JUDr. Milan 

Krčmárik, privítal prítomných predsedov komisií, oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený.  

K bodu 2/ 

Predseda OPK Čadca spolu s predsedami jednotlivých odborných komisií prerokovali činnosť 

predstavenstva od uplynulého zasadnutia. Predseda skonštatoval, že úlohy z posledného 

zasadnutia P-OPK sú splnené.  Predseda OPK potvrdil,  notebooky ku skúškam uchádzačov o prvý 

poľovný lístok sú objednané, čaká sa na doručenie. 

K bodu 3/  

Prerokovanie plánu práce odb. komisií na rok 2021 :  

Kynologická komisia:  

Predseda S. Pastva informoval o najbližších skúškach PUP- Farbiarske skúšky malých plemien, 

plánované na 18.7. 2021. 

 Ďalším plánovaným podujatím sú septembrové brlohárske skúšky, ku ktorým napíšeme 

predsedovi kynologickej komisie SPZ RgO Kysúc Žiadosť o prenájme brloha na brlohárske 

skúšky. Tréningy ku brlohárskym skúškam budú prebiehať samostatne, nebudú organizované 

OPK.  

Osvetová komisia :   

Ing. Franek informoval o výstave „Príroda Kysúc a život v nej“ v Kysuckom múzeu, ktorá stále 

pretrváva, na základe žiadosti pracovníkov Kysuckého múzea. Aktuálne platný termín výstavy je 

do 1.7. 2021, pravdepodobne sa termín však bude predlžovať, nakoľko opatrenia v súvislosti 

s epidemiologickou situáciou sa postupne uvoľňujú a čoskoro sa očakáva i sprístupnenie výstavy 

pre verejnosť, ktorá zatiaľ žiaľ nemala možnosť prezrieť si výstavnú expozíciu. Termín a ostatné 

náležitosti budú prejednávané ako doteraz s p. Darinkou Hnidkovou z Kysuckého múzea.  

Organizácia podujatí Hubertove slávnosti (r. 2021) a Poľovnícky ples ( r. 2022) sa bude odvíjať 

od epidemiologickej situácie a s ňou spojenými opatreniami. 



 Úloha ohľadom zabezpečenia fotoaparátu pre účely OPK ostáva v platnosti, nakoľko považuje 

za správne počkať, kým sa na trhu objaví vhodný model za adekvátnu cenu.  

Organizácia poľ. kurzu / záverečných skúšok z poľovníctva :  

Organizáciou kurzu a záverečných skúšok bol poverený p. podpredseda L. Kozub, ktorý sa 

dnešného zasadnutia nezúčastnil, a preto predseda OPK informoval v jeho mene o plánovanom 

otvorení nového kurzu, nakoľko na kurz má momentálne 25 záujemcov podané prihlášky. P. 

podpredseda spolu s vedúcou kancelárie v čo najkratšej dobe zorganizujú stretnutie 

prednášateľov, kde bude i vytvorený harmonogram prednášok.  

Z predchádzajúceho zasadnutia vyplynula úloha o preverenie cien notebookov a následné 

zakúpenie, úloha je viac-menej splnená, čakáme na doručenie notebookov v počte 10 ks. 

Predseda v blízkej dobe preverí funkčnosť a pripojenie internetu v kancelárii, pre následné 

sfunkčnenie prístupu ( prejedná s majiteľom budovy, p. Majákom).  

Poľovnícka komisia :  

Predseda poľovníckej komisie L. Chreno oboznámil členov o zmene termínu a celkovom 

priebehu CHPT, nakoľko od posledného zasadnutia Predstavenstva boli vydané na plánovaný 

termín CHPT prísnejšie opatrenia v súvislosti s COVID- 19. CHPT poľovníckej sezóny 

2020/2021- hodnotiaca časť sa konala v termíne 17.-.19.3.2021 v kancelárii OPK Čadca 

v úzkom kruhu menovaných členov hodnotiteľskej komisie ( 17.-18.3. Ladislav Chreno 

a Ladislav Kozub, 19.3. – Ladislav Chreno, Jozef Kloska)  a za účasti poľovných hospodárov, 

ktorí boli povinní priniesť správne vypísané tlačivá a medailové trofeje zo svojho PZ, pre účely 

fotografickej dokumentácie, nakoľko sme aspoň týmto spôsobom chceli verejnosti predstaviť 

trofeje a štatistiky za uplynulú poľovnícku sezónu. CHPT bola zorganizovaná bez značných 

problémov, výstupom budú katalógy, ktoré sú aktuálne v tlači, doručenie čakáme v najbližších 

dňoch do kancelárie, kde budú pripravené na vyzdvihnutie členmi PZ. 

Informoval tiež o zasadnutí Poradných zborov a schvaľovaní Plánov chovu a lovu ( okresný 

úrad- pozemkový a lesný odbor). Užívatelia 6 PR nelovia srnčiu zver, čo svedčí o jej poklese, 

v porovnaní s minulou poľovníckou sezónou badať i pokles odlovu diviačej zveri. Danielia zver 

pácha obrovské škody. Ako veľký problém vidí strečkovitosť, veľmi vhodné by bolo preliečenie 

zveri.  Po uvoľnení opatrení by navrhoval stretnutie OPK- OÚ s poľovnými hospodármi v našom 

regióne.  

Strelecká komisia:  

JUDr. Tomáš Kristek oboznámil členov zo zmenou termínu streleckého preteku Regionálne 

majstrovstvá na 20.6. 2021. Pretek Compak Sporting je zrušený, kvôli opatreniam v súvislostí 

s COVID-19. Strelecká príprava oboch minuloročných kurzov CA/2020/1 a CA/2020/2 sa 

uskutoční v júli, kandidátom bude včas doručená pozvánka s presným termínom 

a harmonogramom podujatia ( predpokladaný termín 3.-4.7. 2021). Ak sa v letných mesiacoch 

uvoľnia opatrenia je potrebné zorganizovať kontrolné streľby. Kontrolných strelieb sa v roku 

2021 má zúčastniť 5 PZ/PS a nezaradení z roku 2020 a 2021.  

Legislatívna komisia:  

Ing. Masarik uviedol, že Konferencia OPK bude zorganizovaná po uvoľnení opatrení COVID-

19, nakoľko momentálne nie je možné zorganizovať hromadné podujatie v podniku. Konferencia 

sa pravdepodobne uskutoční po Sneme SPK.  

Predseda, JUDr. Krčmárik : 

Informoval členov o zmenách v interných údajoch OPK- na základe usmernenia z SPK bolo 

staré DIČ OPK Čadca zmenené na jednotné DIČ SPK. Na základe tejto zmeny 

v blízkej  budúcnosti budeme riešiť otázku spracovávania účtovných dokladov za OPK ( 

konzultovať z SPK a účtovnou firmou).  



Vedúca kancelárie, Bc. Gáliková :  

Informovala o aktuálnom stave financií, k 30.4. 2021, čo činí – pokladňa 1 430,48 € a účet – 

21 214,26 €.  

K bodu 4/ 

Silvester Pastva :  upozornil, že je potrebné, aby pri zasielaní pozvánok s termínom zasadnutia 

Obvodnej disciplinárnej komisie, bola priložená i kópia doručeného dokumentu/ sťažnosti 

ohľadom možného disciplinárneho previnenia pre obvineného.  

JUDr. Krčmárik : odobril upozornenie, s podotknutím, že spisy sú v kancelárií k nahliadnutiu pre 

oznamovateľa i obvineného.  

 

K bodu 5/  

Predseda OPK Čadca  v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil 

zasadnutie 

 

 

Zápisnicu zapisovala: Bc. Daniela Gáliková  

       

    

                                                                            JUDr. Milan Krčmárik  

                                                                                              predseda OPK Čadca   


